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Nadawała uroku  
i estetyki. Do cza-
su. Kostka, którą 
niedawno wyłożono 
część ulicy Zwycię-
stwa wypada, a w 
miejscach ubytku 
tworzą się dziury. 

- To kompletna fuszerka - alar-
mują mieszkańcy, którzy do-
słownie zasypali redakcję por-
talu 24gliwice.pl zdjęciami frag-
mentów zniszczonej ulicy. 

Warto przypo-
mnieć, że od cza-
su, gdy wybruko-
waną część ulicy 
Zwycięstwa od-
dano do użytku, 
nie minęło nawet 
pół roku (kostka 
pojawiła się  
w grudniu - red.)
- Chciałbym pokazać jak została 
wykonana kostka przy wjeździe 
na ulicę Bednarską od strony 
ulicy Zwycięstwa. Kostka wycho-
dzi i powstaje tam coraz więk-

Nawierzchnia na ulicy Zwycięstwa rozpada się

Kostka w stanie lotnym

sza dziura. Tak samo kostka za-
cznie wychodzić na ulicy Krótkiej 
- napisał do nas pan Patryk, na 
dowód dołączając zdjęcia rozsy-
pującej się nawierzchni. 

O leżącej odłogiem kostce, któ-
ra jeszcze do niedawna była 
fragmentem ulicy Zwycięstwa, w 
Zarządzie Dróg Miejskich dowie-
dziano się po naszej interwencji, 
ale jakie kroki w tej sprawie zo-
staną podjęte - już nas nie poin-

formowano. Rzecznik prasowy 
ZDM-u Jadwiga Jagiełło-Stibor-
ska przebywa bowiem na zwol-
nieniu lekarskim.
- Proszę przysłać pytania mailem 
- usłyszeliśmy w sekretariacie 
ZDM, ale mimo deklaracji, do 
chwili zamknięcia bieżącego wy-
dania „Gazety Miejskiej”, odpo-
wiedzi się nie doczekaliśmy. 

Kiedy drogowcy nawierzchnię 
zreperują, pozostaje póki co ta-

jemnicą. Tymczasem, w niedale-
kiej przyszłości kostka ma być w 
mieście wszechobecna. Gliwicki 
magistrat poinformował niedaw-
no, że w ciągu najbliższych pię-
ciu lat, dzięki granitowej kostce, 
dawny blask miejska Starówka. 
- Oby tylko była bardziej wytrzy-
mała od tej, którą wyłożono ulicę 
Zwycięstwa - mówią mieszkańcy 
Gliwic.

(mar) 

Bajtek: Niemcy 100 lat temu 
układali kostkę i do dzisiaj ja-
koś się trzyma. Polakom trzy-
ma się 3 miesiące, i to mimo 
nowych technologii, materia-
łów, wiedzy.

* * *
Baran: (...) jak się chciało 
mieć czarne drogi w zimie to 
później takie rzeczy się dzieją, 
co nie zmienia faktu że to po-
winno zostać jak najszybciej 
naprawione.

* * *
Japiszon: Bo kostka powinna 
być położona na zaprawie a 
nie poukładana byle jak na ja-
kimś utwardzonym pyle, który 
z nią się nie wiąże. Ale kto 
miał o tym myśleć skoro trze-
ba było zdążyć z robotą przed 
drugą turą wyborów.

* * *
Ona: Fakty jakie są, każdy 
widzi. To nie ma prawa się 
rozsypywać. Nawet zakłada-
jąc, że ktoś postanowił na 
złość magistratowi wydłuby-
wać kostkę :) to powinna ona 
być ułożona tak, żeby to było 
niemożliwe. Dziury powstały 
po prawdopodobnie umoco-
wanie kostki jest za słabe i 
rozjeżdżają ją samochody + 
sprzęt odśnieżający.

* * *
Marcel: Nie jestem specjali-
stą w dziedzinie budowlanki 
i układania bruku, ale zawsze 
miałem zdanie że prace w 
których używa się betony 
jako spoiwa, nie powinno się 

prowadzić gdy temperatura 
spada poniżej zera. Podobnie 
z zagęszczaniem ziemi która 
jest zamarznięta, ktoś to robi, 
potem daje „gwarancję” która 
i tak jest guzik warta. Pienią-
dze wzięte, a nawierzchnia po 
kilku sezonach wygląda jak 
fale Dunaju. Co do kostek, 
to jasne że ktoś je wydłubał, 
z drugiej strony jakby to było 
zrobione przy temperaturze 
10-20C i beton związałby tak 
jak trzeba to nie byłoby żad-
nego problemu, bo ktoś kto 
chciałby to wyciągnąć mu-
siałby dość długo kuć beton 
zanim by poluzował tą kostkę.

* * *
Hania: Widzę, że mamy tu 
wiele „polskich znawców” 
którzy zawsze wiedzą wszyst-
ko najlepiej... Proponuje 
ukończyć odpowiednią szko-
łę, założyć własną firmę, wy-
grać przetarg i zrobić jak wy to 
mówicie fuszerę! Pomyślcie o 
tym, że Ci ludzie naprawdę 
się nad tym napracowali naj-
pierw w gorące dni lata póź-
niej w zimno... Starali się to 
zrobić jak najlepiej, no ale jak 
zawsze odzywa się polaczko-
wość i jak zwykle narzeka! 
Ludzie sami się weźcie do ro-
boty zamiast gadać o czymś, 
o czym nie macie pojęcia.  
A kostki wyciągają szwendają-
cy się po nocach pijani wan-
dale i potem tak to wygląda, 
więc nie czepiajcie się roboty 
wykonawców!

Fragment dyskusji internautów 
na portalu www.24gliwice.pl


